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Protokół nr 9/2025                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 20 stycznia 2025 r. 

 

              Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Rady Miasta Opola odbyło  się  w  sali  nr  203 

w opolskim ratuszu  i trwało od godz. 16.02 do godz. 16.36.                                                                          

Posiedzeniu  przewodniczył radny  Edward Odelga przewodniczący Komisji.                     

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji (radni: 

Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder i Małgorzata Wilkos). 

Po dotarciu radnego Tomasza Kaliszana w posiedzeniu łącznie brało udział 6 członków 

Komisji. 

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 8/2025 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 20 stycznia 2025 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego "Nowa Wieś Królewska I" Opolu (druk nr 223). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Nefrytowa 

(druk nr 228). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej ulicy 

Brzezińskiej (druk nr 229). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej ulicy Stanisława 

Wasylewskiego (druk nr 230). 

6. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:     

 Protokół nr 8/2025 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

20 stycznia 2025 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 6 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, 

Marek Kinder i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 2. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Nowa Wieś Królewska I" Opolu (druk nr 223) omówił 

podinspektor w Biurze Urbanistycznym Mateusz Jahn. 
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Pytania zgłaszali radni Tomasz Kaliszan i Małgorzata Wilkos, a odpowiedzi udzielali: 

podinspektor w Biurze Urbanistycznym Mateusz Jahn, zastępca naczelnika Wydziału Geodezji 

i Kartografii Iwona Adamowicz, na jedno z pytań odpowiedzi udzielił radny Edward Odelga. 

Radny Edward Odelga zawnioskował, aby do materiałów na sesję dołączyć: jakie zostały do 

tej pory wydane decyzje o warunkach zabudowy oraz jakie wpłynęły do tej pory wnioski 

o uwzględnienie w planie przestrzennego zagospodarowania. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 25 lutego 2025 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Nowa Wieś Królewska I" Opolu (druk nr 223)  

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Nefrytowa (druk nr 228) 

zreferowała zastępca naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii Iwona Adamowicz. 

Pytań nie zgłaszano, nie było również dyskusji. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 25 lutego 2025 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Nefrytowa (druk 

nr 228) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder i Małgorzata Wilkos. 
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Do punktu 4. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej ulicy Brzezińskiej (druk 

nr 229) omówiła zastępca naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii Iwona Adamowicz. 

Na pytanie radnego Marka Kindera odpowiedzi udzieliła zastępca naczelnika Wydziału 

Geodezji i Kartografii Iwona Adamowicz. 

W punkcie dyskusja nie było zgłoszeń. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 25 lutego 2025 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej ulicy Brzezińskiej (druk 

nr 229) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej ulicy Stanisława 

Wasylewskiego (druk nr 230) przedstawiła zastępca naczelnika Wydziału Geodezji 

i Kartografii Iwona Adamowicz. 

Na pytanie radnego Edwarda Odelgi odpowiedzi udzieliła zastępca naczelnika Wydziału 

Geodezji i Kartografii Iwona Adamowicz. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 25 lutego 2025 r. 

 

projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej ulicy Stanisława 

Wasylewskiego (druk nr 230) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder i Małgorzata Wilkos. 



4 

 

 

Do punktu 6. porządku obrad:    

 W punkcie sprawy różne radna Elżbieta Bień (wraz z radnym Jackiem Kasprzykiem) 

zgłosiła wniosek o treści: 

Zwracamy się z prośbą do Komisji o podjęcie wniosku w sprawie powołania 

konkretnego programu i przeznaczenia środków na wymianę źródeł ciepła, a przez to likwidacji 

tzw. „kopciuchów” w zasobach mieszkaniowych będących w zarządzie Miejskich Lokali 

Komunalnych.                                                                                                                            

 Jak powszechnie wiadomo wpływ niskiej emisji na zdrowie mieszkańców miasta Opola 

jest bardzo niekorzystny, a dane które otrzymujemy każdej zimy stawiają Opole w czołówce 

miast z najwyższym wskaźnikiem zanieczyszczenia powietrza.                                                                   

Wdychanie zanieczyszczonego powietrza jest przyczyną chorób układu krążenia, oddychania, 

nowotworów i innych, o czym świadczy wiele prowadzonych badań i dane WHO.                        

Pomimo prowadzonych przez miasto programów dotujących wymianę źródeł ciepła nadal 

w Opolu funkcjonuje ok. 6 tys. pieców na paliwo stałe w tym ok. 3 tys. w miejskich lokalach. 

Dlatego uważamy, że należy rozpocząć działania na poziomie instytucjonalnym, ponieważ 

indywidualni użytkownicy mieszkający w budynkach wielorodzinnych nie są w stanie 

samodzielnie zmienić źródła ogrzewania. Niezbędnym staje się zatem zabezpieczenie środków 

w Budżecie Miasta Opola, które pozwolą MZLK na kompleksową wymianę pieców na bardziej 

ekologiczne źródła ogrzewania.    

Pytania zgłaszali radni: Małgorzata Wilkos oraz Tomasz Kaliszan, a odpowiedzi udzielali radni 

Elżbieta Bień i Jacek Kasprzyk.                 

W dalszej kolejności głos zabierali radny Edward Odelga oraz Tomasz Kaliszan. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji.           

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder i Małgorzata Wilkos. 

   

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

         Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 

 


